

Vehicles Advertisement	اعلانات المركبات
Nature of permission: The Real Estate advertisement on the Vehicles	وصف التصريح: وضع الاعلانات والملصقات العقارية على المركبات. المستندات المطلوبة:
Required documents: 1-Fill in the application form 2- Copy of the trade license 3- Copy of the colored Advertisement in Arabic and English. 4- Copy of Car registration.	<ol> <li>تعبئة الاستمارة</li> <li>نسخة من الرخصة التجارىة.</li> <li>نسخة ملونة من تصميم ونص الإعلان وىجب أن يكون باللغة العربية والانجليزية</li> <li>عقد تسويق بين مالك العقار ومكتب الوساطة</li> </ol>
<ul> <li>Notice:</li> <li>Brokers, developers and the projects that are going to be marketed must be registered in RERA-RAK; marketing contract must contain the project details.</li> <li>Permission fees applied.</li> <li>Validity of the permission in for one year only.</li> </ul>	ملاحظة:      يجب على الوسطاء العقاريين و المطوريين و المشاريع المراد تسويقها أن     تكون مسجلة في ادارة التنظيم العقاري و يجب ذكر تفاصيل العقار في     العقد     التصريح خاضع للرسوم     مدة التصريح سنة واحدة فقط